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MOTIE 
Bereikbaarheid Stadshagen 

De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op 12 maart 2018. 
Gehoord hebbende de beraadslagingen d.d. 29/01/2018 m.b.t. ontwikkeling Breezicht 

Constaterende dat: 
- Stadshagen een wijk in ontwikkeling is. Er moet nog veel bijgebouwd worden; 
- Momenteel de verkeersdruk op momenten reeds behoorlijk hoog is; 
- Verkeersdruk op de Frankhuizerallee hoog is en 2 deelwijken ontsluit; 
- De Stadshagenallee een veel groter deel van Stadshagen ontsluit. Ook delen die 
nog niet gebouwd zijn. 

Overwegende dat: 
- Goede bereikbaarheid belangrijk is om de wijk aantrekkelijk en leefbaar te houden; 
- Stadshagen nog lang niet volgebouwd is. 

Verzoekt het College: 
- De bereikbaarheid van Stadshagen te monitoren. Met name de verkeersdruk op de 
ontsluitingswegen Stadshagenallee en Mastenbroekerallee; 

- Na te denken of er verbeteringen ten aanzien van de bereikbaarheid mogelijk zijn 
en consequenties van deze eventuele opties in kaart te brengen; 

- Hierin al het verkeer mee te nemen (ook fiets en openbaar vervoer); 
- De raad hierover te informeren. 

1/ orde van de dag. 
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